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Výroční členská schůze ČPSK 27.01.2024 
 
Přítomni dle prezenční listiny 
 
Program: 
 
1) Zahájení + určení zapisovatele 
2) Volba návrhové, mandátové komise 
3) Zpráva předsedy klubu 
4) Zpráva ekonoma – schvalování výsledku hospodaření z rok 2023 a návrhu hospodaření na rok 2024 
5) Zpráva KK 
6) Zpráva poradců chovu  
7) Čestné členství, jubilea, poděkování za významnou propagaci ČPSK  
8) Představení návrhů možné změny chovných podmínek zástupci MSKAO 
9) Diskuze 
10) Usnesení členské schůze 
 
 
1) Zahájení  

 
Schůze zahájena v 12:20 hod. 
 
Předsedající – Ing. Martin Hučko, zapisovatel –  Mgr. Julie Poláková  
 
Přítomno:  40 členů (viz. prezenční listina) 
 
2) Volba komisí 
 
Mandátová: J. Mrázková, Š. Ščudlová, L. Hůlková 
Schváleno 
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 
 
Návrhová: V. Všetečková, M. Orságová, L. Orság 
Schváleno 
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 
 
Schválení programu VČS, včetně upozornění na tiskařkou chybu v čísle 4 a 6 – vynecháno číslo 5. 
Schváleno 
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 
 
Ověřovatelé zápisu 
Vladimíra Dvořáková, Simona Svatoňová 
Schváleno  
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 
 

3) Zpráva předsedy klubu 
 

Předseda poděkoval členům výboru i jednotlivým členům za činnost a prezentaci klubu. Dále uvedl, že výbor 
hledá cesty, jak dále prezentovat klub a rozvíjet spolupráci se zahraničními kluby. Poděkoval všem, kteří se na 
tomto podílejí. Uvedl, že se výbor maximálně snaží dávat prostor pro veškeré diskuze a nápady. Odkázal na 
příklad realizace soutěže Pes roku 2023 ČPSK a za jeho zorganizování a uspořádání poděkoval Janě Pavlové a 
celému kolektivu, který se na tomto podílel. Dále poděkoval za organizaci výstav v loňském roce, kdy počet 
přihlášených jedinců byl vysoký. V souvislosti s tímto upozornil na změnu konání letošní klubové výstavy místo 
tradičního pořádání v neděli, bude tato uskutečněna v sobotu 15.6. Následně předseda zhodnotil pracovní 
zkoušky a jejich připravenost a zorganizování. Zmínil, že se naši členové a jejich svěřenci účastnili světových akcí 
a to jak pracovních, tak výstavních. Poděkoval ostatním členům, kteří pomáhají s organizací akcí členům výboru. 
Předseda dále upozornil, že velký problém do budoucna spatřuje v základně rozhodčích, kdy se jedná o 
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celosvětový trend. Vyzval všechny k hledáním cest, jak motivovat mladé lidi, aby byli rozhodčí. Což se týká jak 
výkonu, tak exteriéru. Dále uvedl, že poslední úkol z poslední členské schůze byl splněn. Závěrem poděkoval za 
účast na dnešní členské schůzi a popřál všem hodně úspěchů se svými svěřenci v nadcházejícím roce.  
 

4) Zpráva ekonomky klubu 
 
Ekonomka předložila zprávu hospodaření za rok 2023. Hospodaření je v zisku. 
 
Schválení hospodaření za rok 2023 
Schváleno  
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 
 
Ekonomka předložila plán hospodaření na rok 2024. Plán předložen s plánovaným celkový schodkem -100.000,-
Kč.  Diskuze:  - Navrženo na podnět J.  Volšanského zvýšení výdajů na propagační předměty na částku 50.000,-
Kč – plán celkový schodek -120.000,-Kč. 
 
Schválení plánu hospodaření na rok 2024 se schodkem -120.000,-Kč. 
Schváleno 
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

 
5) Zpráva kontrolní komise 

 
Zprávu přečetla předsedkyně KK Jana Anderlová. KK neobdržela žádný podnět k řešení. 

 
6)    Zprávy poradců chovu 

 
- Zpráva poradkyně chovu ISWR  – info S. Svatoňová poradkyně omluvena z důvodu nemoci, zpráva uvedena v 
ročence 
- Zpráva poradkyně chovu AS , POI –S. Svatoňová 
- Zpráva poradkyně chovu GS – E. Nosková  
- Zpráva poradce chovu IS – M. Houda 
 
Diskuze: Po přečtení zpráv poradců se o slovo přihlásila paní Hůlková, která sdělila, že její fena, jak chybně 
uvedla poradkyně chovu, není chovná, pouze má udělenu výjimku na jeden vrh, což není uchovnění. Uvedené 
řešila i s paní Dvořákovou z ČMKJ. Na uvedené reagovala hlavní poradkyně klubu s informací, že ve spolupráci 
s MSKAO bude tato problematika – uchovňování na výjimku, dále řešena. K upřesnění uvedla, že pes, který 
obdrží výjimku, tuto obdrží na jeden vrh, nikoli na chovnost.  
Předseda klubu k tomuto uvedl, že situace ohledně udělování výjimek byla taková, jaká byla, kdy se toto 
doposud řešilo možná nevědomky. V současné době však mezi kluby ČPSK a MSKAO platí sjednocené podmínky 
chovnosti, kdy i ve věci, tedy udělování výjimek, chceme s MSKAO spolupracovat na sjednocení postupu při 
jejich udělování. Aktuální situace není řešena ani ze strany ČMKJ, které neposkytlo jednoznačný návod, jak 
postupovat. Naše úsilí tak směřuje tedy k ujednocení a upřesnění postupu, aby v budoucnu nedošlo například 
k tomu, že narozeným štěňatům matce či otci uchovněným na výjimku nebude vystaven rodokmen.  

 
7)     Čestné členství, jubilea, poděkování za významnou propagaci ČPSK (vyhlášení soutěže PES ROKU 2023) 

 
Předseda na dálku pogratuloval všem, kteří oslavila jubileum, ale bohužel se nemohli schůze zúčastnit. 
Zprostředkovaně převzala květinu za svou matku, paní Mrázkovou, její dcera.  
 
Návrh čestného členství – předseda navrhl na čestného člena Simonu Svatoňovou 
Schváleno  
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 
 
Výsledky soutěže PES ROKU 2023 
- Předáno ocenění pro všechny úspěšné majitele/vůdce a jejich svěřence. Předávání zahájeno Janou 

Pavlovou, která poděkovala za spolupráci Šárce Ščudlové a Jirkovi Hančovi jednak na tvorbě pravidel a 
jednak na následném zpracování. Poděkovala také všem, kteří se soutěže zúčastnili. Následně bylo 



3 
 

předáno ocení, kdy vítězem v kategorii FT se stal anglický setr Nils Vis Tranquilla majitelky Vladimíry 
Dvořákové, vítězem v kategorii všestranná práce se stal pointer Vili od Nezdického potoka majitelky 
Dany Memioglu a vítězem v kategorii exteriér se stal anglický setr Gordon Hall Vancouver majitelky 
Šárky Ščudlové. Po předání cen Jana Pavlová znovu všem poděkovala za účast a vyzvala všechny členy  
k účasti na soutěži v roce 2024.  

 
Předseda poté poděkoval ženské reprezentaci v lovu s ohaři za úspěšnou reprezentaci v roce 2023 a předal 
přítomným  V. Dvořáková., M. Orságová – květinu a současně na dálku poděkoval také D. Weinfurtové. 

 
 

8) Představení návrhů možné změny chovných podmínek zástupci MSKAO 
 

Bod byl již upřesněn a vyřešen v bodě č. 6 v diskuzi. Bude vyvoláno jednání s MSKAO o sjednocení společného 
postupu při řešení udělování výjimek.  
 
9)    Diskuze 
 

- J. Volšanský vznesl dotaz ohledně propagačních předmětů -  pokud oblečení, o co by byl zájem. Trička, 
mikiny, vesty, kšiltovka a zimní čepice. Výšivky.  Tyto předměty k prodeji na klubových akcích.  
Varianty možnosti zakoupení  – několikrát do roka udělat hromadnou objednávku,  
                                                      – domluva s eshopem objednání přímo u nich  
Možnosti eshopu a jeho oslovení zjistí J. Volšanský 
  

- M. Houda – podnět, aby se termín výroční členské schůze nekryl s výstavou. Při plánování další schůze 
bude toto zohledněno.  

- J. Volšanská – vznesl dotaz, že by v rámci soutěže Pes roku, kategorie práce mělo být toto jinak řešeno. 
J. Pavlová uvedla vysvětlení pravidel a hodnocení jednotlivých výsledků.  

- J. Anderlová – návrh, aby se členská základna usnesla o tom, že pokud pes uspěje na zkouškách vloh, 
tak aby se jich už neúčastnil.  – reaguje J. Pavlová s vysvětluje pravidla zkoušek vloh. Předseda klubu 
reagoval na diskusi, uvedl, že klub nechce nastavovat tvrdší parametry chovatelům. Současně klub vidí 
to, že není a nebude doba na to, abychom chovateli kladli tvrdší podmínky. Vše je zodpovědnost a 
rozhodnutí na chovateli. Slova se ujala S. Svatoňová, toto u plemen pointer a anglický setter 
neshledává. Dále předseda uvedl, že na zkouškách v ČR lze samozřejmě u všech plemen zadávat titul. 
Toto se nezmění. Je ale nutné při zadávání titulů dodržovat zkušební řády a titul zadat jen v případě, že 
jde o mimořádný výkon, což je na zodpovědnosti rozhodčích.   

 
- P. Thiel – uvedl, že pokud je pozván významný rozhodčí, realizovat s nimi nějakou přednášku a 

představení práce psů.  
 

- M. Hučko – předseda - uvedl, že klub se snaží maximálně podporovat rozhodčí, např. Lucka Svobodová 
posuzovala na šampionátu na Slovensku. Rozhodčí z hlediska plánování jsou na tento rok stanoveni.  

 
 

15)    Hlasování o Usnesení VČS 
 
Předložen ke schválení návrh usnesení: 
Schváleno  
PRO 40, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 
 
Závěr 
 
Předseda poděkoval všem přítomným a popřál mnoho úspěchů v nadcházejícím roce. 
 
Zapsala: Julie Poláková  
Ověřovatelé zápisu: Vladimíra Dvořáková, Simona Svatoňová   
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